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Dosispakket	medicin	fra	apotekerne	

Der	er	lige	kommet	en	rapport	fra	KL	og	Danske	Regioner,	hvor	man	mener,	
at	der	vil	være	en	stor	gevinst	ved	at	gå	over	til	dosispakket	medicin.	I	rap-
porten	mener	man,	at	der	på	landsplan	kan	frigøres	op	til	900	årsværk.	Om-
regnet	til	tal	i	Aarhus	Kommune	vil	det	også	blive	til	et	anseeligt	antal	med-
arbejdere.	Vi	mangler	hænder	 i	ældreplejen,	og	vi	skal	kontinuerligt	se	på,	
hvilke	løsninger,	der	findes,	som	kan	kompensere	herfor	og	frigøre	ressour-
cer	 til	 kerneopgaverne.	 Dosispakket	 medicin	 fra	 apoteket	 har	 vist	 sig	 at	
kunne	give	en	besparelse	og	mindske	risikoen	for	fejldosering;	og	sygeplejer-
skerne	og	SOSU-assistenterne	kan	få	frigjort	tid	på	andre	opgaver.	Vi	er	be-
kendt	med,	at	man	allerede	bruger	dosispakket	medicin	i	Sundhed-	og	Om-
sorg,	men	ønsker	at	få	oplyst,	om	der	stadigvæk	er	et	uudnyttet	potentiale.		

Vi	har	derfor	følgende	spørgsmål:	

1. I	 hvor	 stor	 udstrækning	 er	 dosispakket	 medicin	 implementeret	 i	
MSO?	

2. Bruger	man	dosispakket	medicin	i	både	hjemmeplejen	og	på	pleje-
hjemmene?	

	
3. Opleves	 der	 barrierer	 fra	 borgerne,	medarbejderne	 eller	 lægerne	 i	

forhold	til	at	bruge	dosispakket	medicin?	

4. Hvis	man	overgår	til	at	bruge	dosispakket	medicin	fuldt	ud,	hvor	det	
er	muligt,	hvor	mange	medarbejderressourcer	forventer	man,	der	
kan	frigøres	til	andre	opgaver?	
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